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内容概要

　　《金星教育·小学教材全练：4年级英语（下）（河北教育版）》采用网页式编排，井配有大量
图画，让人一看心里非常舒服，做题的心情也非常愉快！
　　《金星教育·小学教材全练：4年级英语（下）（河北教育版）》将教材上的考点分课时、单元
、归类、综合四方面进行训练，确实练全了教材上的所有考点。
如果同学们将它和《小学教材全解》配套使用，那么你们的学习就会更上一层楼！
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书籍目录

Unit 1 Hello Again !Lesson 1 Welcome BackLesson 2 FriendsLesson 3 Is This Your Pencil?Lesson 4 Where Is
It?Lesson 5 How Many Books Do I Have?Lesson 6 Where Are They?Lesson 7 Little ZekeLesson 8
Again,Please!Unit 2 Days and MonthsLesson 9 Months of the YearLesson 10 First, Second, ThirdLesson 11 When
Is It?Lesson 12 Rain and SunLesson 13 How's the Weather Today?Lesson 14 What Time Is It?Lesson 15
Mr.Moon's BirthdayLesson 16 Again, Please!Unit 3 All about MeLesson 17 How Old Are You?Lesson 18 Are You
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FavouritesLesson 25 My Favourite ColoursLesson 26 My Favourite ClothesLesson 27 My Favourite FoodLesson
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编辑推荐

　　《小学教材全练》真是名副其实，不仅教材中的知识都呈现在其中，而且考试中出现的各种题型
在《小学教材全练》中也都有。
因此，我在期中期末考试中。
都能够轻松地取得非常好的成
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